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Vážení spoluobčané, chataři a chalupáři, 

 

jaro snad již ukáže svou lepší tvář a proto i obec připravuje opravy a projekty, 

které jsou závislé na pěkném počasí. 

 

Tím, že jsou dodavatelé 

větších investičních akcí 

vybíráni na základě 

výběrového řízení, se 

nám daří velmi 

významně šetřit finance. 

V letošním roce je 

v plánu oprava střechy na 

kulturním domě, v této 

soutěži zvítězil dodavatel 

s cenovou nabídkou Kč 

420 000,-. Na tuto akci se 

nám podařilo získat  

dotaci z programu 

Pardubického kraje 

Podpora obnovy venkova 

ve výši Kč 100 000,-. 

Střecha se podle návrhu 

smlouvy měla začít 

opravovat již v týdnu 

před poutí, z důvodu 

zvýšeného pohybu lidí 

kolem kulturního domu v této době, požádáme ale dodavatele o zahájení 

stavebních prací až po skončení poutě. Dále byly vyměněny hlavní dveře do 

kulturního domu, přičemž nové byly osazeny bezpečnostním sklem. Je škoda, 

že se údržbě a opravám této budovy v minulosti věnovalo tak málo 

pozornosti – vše kam se podíváte, volá po opravě a obnově… 

 

V nejbližší době bude uzavřeno výběrové řízení na restaurování kříže u 

kostela v Cotkytli. Na tento projekt se nám bohužel nepodařilo získat dotaci, 

o kterou jsme žádali.  

1. 

 



 

Možná jste si všimli, že je opět zasklena veranda obecního úřadu, v plánu je 

také výměna vitrín úřední desky.  

Velkým problémem na budovách obce – úřad, KD, ZŠ a MŠ – je především 

špatná hydroizolace. Příčinou je buď špatná technologie při stavbě, nebo 

nekvalitní stavební materiál. Zatím bylo provedeno „podřezání“ a odizolování 

jedné zdi obecního úřadu a jedné zdi na chodbě v kulturním domě.  

 

V předchozích zpravodajích jsme se nezmínili, jak si obec vede po stránce 

finanční. Musíme konstatovat, že naše obec je ekonomicky stabilizována a 

její finanční rezerva je více než dostatečná. V současnosti je na účtu obce cca 

7 500 000 Kč. Tato finanční rezerva vzniklá z hospodaření v předchozích 

volebních obdobích, kdy v obci nebyly realizovány prakticky žádné zásadní 

investiční akce, bude do konce roku udržována přibližně na této hodnotě.  

 

Přestože, to nemůžeme ovlivnit, trápí nás stálý personální podstav v místním 

Konzumu.  Jak bylo rozhodnuto na posledním zasedání zastupitelstva, budou 

poštovní služby od 1. listopadu převedeny do kompetence Konzumu. Obec je 

připravena investovat do nezbytných stavebních úprav stávající budovy 

prodejny. Zcela zásadní je zachování soukromí při provádění poštovních a 

bankovních transakcí, tomu budou odpovídat i stavební úpravy – pro tyto 

účely v budově vznikne zcela oddělené pracoviště.  Vzhledem k nové otvírací 

době, budou poštovní služby mnohem lépe přístupné všem občanům obce. 

V současnosti je pošta otevřena 10 hodin týdně. Nově bude otevřena 15 

hodin týdně na kompletní poštovní služby plus dalších 23 hodin na 

vydávání zásilek.  

 

Závěrem bychom Vás rádi pozvali na tradiční pouť v Cotkytli, která se koná 

dne 22. května 2016. Tradiční mše v Herborticích o pouti nebude pro nemoc 

pana faráře. 

 
 

 

2. 

 

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA 

 

 

Jubilanti duben - červen 2016 

 

Dagmar Valentová - Cotkytle              65 let 

Vlastimil Makar  - Herbortice         70 let 

Anna Hrochová - Janoušov                  90 let 

Jindřiška Valentová  - Janoušov           70 let 

Josef Kristek - Cotkytle                        80 let 

Marie Minářová - Mezilesí                   94 let 

Jana Šebrlová - Mezilesí                       65  let 

 

 

Narodili se 

 

březen 2016 

Anetka Bílá – Cotkytle 

 

duben 2016 

Viktorka Kristková - Cotkytle 

 

 

Vzpomínáme 

 

Jiřina Hufová - Mezilesí 

 

 

Akce v obci 

 

22. 5. 2016 – pouť Cotkytle, 15. 5.2016 pouť Herbortice 

18. 6 2016 – rodáci 

19. 6. 2016 – vítání občánků 

červenec 2016 – zahájení prázdnin (termín bude upřesněn – sledujte vývěsky) 

 

 

 

 



7. 

Poděkování občanům za přijetí masopustního průvodu 

 

Děkujeme všem za pohostinnost a vřelé přijetí našeho masopustního průvodu 

a za účast na naší masopustní veselici konané v kulturním domě. 

Otevřená náruč, dobrá nálada a pohoda jsou pro nás tou největší odměnou a 

zároveň motivací pro pořádání dalších ročníků. 

Díky!!!  

pořadatelé masopustu 

 

Zprávy z činnosti TJ Cotkytle, z.o. 

 

Dne 18. 3. 2016 se uskutečnila valná hromada, na které byla zhodnocena 

činnost za rok 2015, byly schváleny nové stanovy.  

Z činnosti vybíráme: volejbalisté se zúčastnili 5 turnajů, na kterých                

se umisťovali na 4. nebo 5. místě.  Nejrozsáhlejší činností byla cykloturistika. 

Na kolech se jezdilo jak v blízkém okolí, tak na jižní Moravě, Rakousku a 

Polsku. Najezdilo se skoro 900 km. Pro špatné počasí se neuskutečnil výšlap 

na Suchý vrch. Na tradiční vánoční turnaj ve stolním tenise se dostavilo 12 

hráčů, hlavně z okolních obcí, domácí jako by stolní tenis nehráli. Vítězem se 

již několik let stává náš člen Petr Kylar. Michal Jureček nás úspěšně 

representuje v dálkových bězích po celé republice. Největší nedostatek 

v činnosti za uplynulý rok vidíme v tom, že se nám nepodařilo zajistit 

cvičitele pro pravidelná cvičení dětí. Toto bude největší úkol pro letošní rok. 

Na závěr bychom vyslovili přání, aby naše řady v cykloturistice rozšířilo více 

zájemců. Akce jsou zveřejňovány na vývěsní tabuli před místním 

Konzumem. 

L. Vabroušek 

Turnaj v mariáši 

 

Dne 27. 2. 2016 uspořádal provozovatel hospůdky na Gansbergu nultý ročník 

turnaje ve hře v mariáši. Po organizační stránce turnaj připravoval Ladislav 

Heger ml., který má mnoholeté zkušenosti z pořádání turnajů.  V 10.00 hod. 

podalo přihlášku a zaplatilo startovné 9 hráčů ze širokého okolí (Svébohov, 

Štíty, Vysoké Mýto, Cotkytle). Odehrálo se 6 základních kol po 30 minutách, 

nejlepší 3 postoupili do finále a zbývajících 6 si zahrálo o pořadí. Ve finále 

byl nejlepší Václav Hecl ze Svébohova, na druhém místě skončil Ladislav 

Vabroušek a jako třetí se umístil Ladislav Heger ml., oba z Cotkytle. Turnaj 

byl ukončen rozdělením cen a příslibem, že se ještě jednou v letošním roce na 

Gansbergu sejdeme a doufejme, že s hojnější účastí. 

L. Vabroušek 

 

 

6. 

 

Začátek roku 2016 v naší mateřské škole 

 

Začátek roku 2016 byl pro budoucí školáky ve znamení příprav na zápis do 1. 

třídy. Uskutečnil se ve středu 20. ledna. Ke školnímu vzdělávání byly přijaty 

všechny děti. 

 

V únoru uspořádali rodiče dětí tradiční ples a dětský karneval. Finanční 

výtěžek je použit jako příspěvek dětem na různé akce (výlety, plavání, 

divadlo apod.) 

 

8. února se z dětí stali zpěváci, konala se soutěž ve zpěvu. Ti nejlepší byli 

odměněni. 

Březen jsme zahájili společným projektem ZŠ a MŠ „Máme zdravé zoubky“. 

Děti ze školky jely do Lanškrouna na představení pohádky J. Trnky Zahrada 

v podání pražského divadla Krapet. 

 

Pondělí před Velikonocemi jsme pojali legračně, pranostiky mluví o modrém, 

ale někdy i o žlutém pondělí. Tento den jsme se oblékli do žlutého oblečení 

se žlutými doplňky, jedli jsme žluté jídlo a pili žluté pití. Děti se představily, 

zasoutěžily a domů si odnesly žlutou drobnost. 

Ve středu 23. března odpoledne se konaly ve škole velikonoční dílny. Děti si 

za pomoci rodičů a učitelek vyráběly jarní a velikonoční dekorace. 

 

Od 30. března jezdí děti ze školky na plavecký výcvik do bazénu v 

Lanškrouně. Čeká nás 10 lekcí. Výcvik je veden na vysoké odborné úrovni, 

důkazem je, že všechny děti se na další plavání těší. 

 

 V pátek 1. dubna za námi přijelo z Hradce Králové divadlo Kozlík s velkými 

loutkami a zahrálo pohádku O perníkové chaloupce. Za dětmi do školky 

přišla hodná paní Zimová také s pohádkou. 

Zahrála a zazpívala nám O sněžence. 

 

Zajímavé zážitky mají děti z turistické vycházky do přírodní rezervace V 

Dole. Cesta hlubokým lesem nebyla jednoduchá a strach z toho, že jsme 

zabloudili neměly jen děti.... 

 

 

 

 

 

 



3. 

V pondělí 11. dubna jsme vyrazili 

na dopravní hřiště do Mohelnice. 

Spolu s námi jely děti ze školky      

v Albrechticích. Jízda na 

elektrickém autíčku a opravdový 

semafor, to je super! 

 

Do prázdnin nás čeká ještě hodně 

zajímavého, např. Den sportu           

v centru Forea v Lanškrouně, oslava 

Dne rodiny, výlet dětí MŠ do 

Bludova, dětí ZŠ do Brna, výlet 

rodičů a dětí vlakem do ZOO          

v Olomouci...a to určitě není 

všechno, naskytnou se jistě další 

nepředvídané situace, kterých určitě 

využijeme. 

 

Lenka Vernerová 

vedoucí učitelka MŠ  

 

 
   

4.                 

 

 

 

      
 

 

 

5.                              


